

## PRAYERS

Mr. Speaker informed the House that he had received a communication notifying him that a vacancy had occurred in the representation, namely:

Robert Stanbury, Esquire, Member for the Electoral District of York—Scarborough, by resignation.

And that he had addressed his warrant to the Chief Electoral Officer for the issue of a new Writ of Election for the Electoral District.

ELECTORAL DISTRICT  
OF YORK—SCARBOROUGH  
HOUSE OF COMMONS

*To the Honourable the Speaker of the House of Commons:*

I, Robert Stanbury, Member of the House of Commons of Canada, for the Electoral District of York—Scarborough, do hereby resign my seat in the House of Commons for the constituency aforesaid, effective midnight November 8, 1977.

Given under my hand and seal at Ottawa, the 8th day of November, 1977.

ROBERT STANBURY (L.S.)

Witness: Adèle Levergneux

Witness: Thérèse Antochi

Mr. Andras (Port Arthur), a Member of the Queen's Privy Council, delivered a Message from His Excellency the Governor General, which was read by Mr. Speaker, as follows:

JULES LÉGER

His Excellency the Governor General transmits to the House of Commons Supplementary Estimates (A) of sums required for the service of Canada for the fiscal year ending on the 31st March, 1978, and, in accordance with the provisions of the "The British North America Act, 1867" recommends these Estimates to the House of Commons.

The Supplementary Estimates (A), 1977-78, recorded as Sessional Paper No. 303-1/132.

Pursuant to Standing Orders 58(15) and 59, on motion of Mr. Cafik, seconded by Mr. Andras (Port Arthur), it was ordered,—That the Supplementary Estimates (A), of sums required for the service of Canada for the fiscal year ending March 31, 1978, be referred to the several Standing Committees of the House, as follows:

*To the Standing Committee on Agriculture*  
Agriculture Vote 20a

## PRIÈRE

M. l'Orateur fait connaître à la Chambre qu'il a reçu une communication l'informant qu'une vacance s'est produite dans la députation, savoir:

L'honorable Robert Stanbury, c.p., député de la circonscription électorale de York—Scarborough, démissionnaire.

En conséquence, il a adressé son mandat au directeur général des élections lui enjoignant d'émettre un nouveau bref d'élection pour cette circonscription électorale.

CIRCONSCRIPTION ÉLECTORALE  
DE YORK—SCARBOROUGH  
CHAMBRE DES COMMUNES

*A l'honorable Orateur de la Chambre des communes,*

Je, Robert Stanbury, député à la Chambre des communes pour la circonscription électorale de York—Scarborough, vous informe par les présentes que je démissionne de mon poste à la Chambre des communes relativement à cette circonscription, à compter de minuit, le 8 novembre 1977.

Donné sous mes seing et sceau à Ottawa, ce 8<sup>e</sup> jour de novembre 1977.

ROBERT STANBURY (L.S.)

Témoin: Adèle Levergneux

Témoin: Thérèse Antochi

M. Andras (Port Arthur), membre du Conseil privé de la Reine, remet un message de Son Excellence le Gouverneur général, lequel message est lu par M. l'Orateur ainsi qu'il suit:

JULES LÉGER

Son Excellence le Gouverneur général transmet à la Chambre des communes le cahier supplémentaire des prévisions budgétaires (A) relatives aux sommes requises pour le service du Canada pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978, et, conformément aux dispositions de l'«Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867», recommande lesdites prévisions budgétaires à la Chambre des communes.

Ce Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978, est enregistré à titre de document parlementaire n° 303-1/132.

En conformité des dispositions du paragraphe (15) de l'article 58 et de l'article 59 du Règlement, sur motion de M. Cafik, appuyé par M. Andras (Port Arthur), il est ordonné,—Que les prévisions budgétaires supplémentaires (A) relatives aux sommes requises pour le service du Canada pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978, déposées plus tôt aujourd'hui, soient déferées aux divers Comités permanents de la Chambre, ainsi qu'il suit:

*Au Comité permanent de l'agriculture*  
Agriculture, crédit 20a